

Kurzbeschreibung Dr. Rainer Thomas

Dr. Rainer Thomas ist stellvertretender Generaldirektor in der Österreichischen Gesundheitskasse (ÖGK). Der studierte Jurist war nach seiner Ausbildung in erster Linie im Bereich Sozial- und Gesundheitspolitik tätig. Wesentliche Stationen in seiner beruflichen Laufbahn waren in der Wirtschaftskammer Österreich sowie im Bundesministerium für Wirtschaft, Familie und Jugend, bevor er 2013 in die Sozialversicherung wechselte. 2019 übernahm er in der ÖGK Verantwortung bei der Umsetzung des Fusions- und Integrationsprogramms der Gebietskrankenkassen zur ÖGK. Sein Geschäftsbereich trägt für die Versorgung von 7,5 Mio. Menschen Verantwortung.

Short CV Rainer Thomas

Rainer Thomas is Deputy General Manager at the Austrian Social Health Insurance Fund (ÖGK). After completing his studies in law, he worked primarily in the field of social and health policy. Main stages in his professional career were at the Austrian Federal Chamber of Economy and the Federal Ministry of Economy, Family and Youth, before he moved to the social insurance in 2013. In 2019, he took over responsibility at ÖGK for the implementation of the merger and integration programme of the regional health insurance funds. His business department is responsible for the healthcare of 7.5 million people.